
Protokół nr XII/2025 

z  XII sesji Rady Gminy Lutowiska z dnia 28 maja 2025 r. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 900, a zakończyły się o godz. 1105. 

W sali narad Urzędu Gminy Lutowiska. 

Radni obecni: Berezka Maciej, Dygoń Arkadiusz, Fejdasz-Mucha Halina, Hyży Mieczysław, 

Mastyła Roman, Mizgała-Janc Monika, Piela Mirosław, Puszkarski Marek, Tużnik 

Małgorzata, Szarek Zbigniew, Świergocki Edwin, Tuleja Beata, Baran Tomasz, Gawle Jerzy. 

Radni nieobecni: Rafał Osiecki. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Gminy Lutowiska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Bieszczadzkiego na realizację zadania publicznego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy 

Lutowiska na 2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Euroregion Karpacki 

Polska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego  

w  Lutowiskach ze składu Zespołu Szkół w Lutowiskach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Lutowiska w drodze przetargu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lutowiska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 

na rzecz Gminy Lutowiska. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

zabudowanej stanowiącej mienie komunalne. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w miejscowości Dwernik pod 

nazwą „Dwernik 2”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

zintegrowanego planu inwestycyjnego Gminy Lutowiska w obszarze działek nr ew. 

42/5, 43/6, 42/7, 42/8, 42/9, 42/11 i części działki nr ew. 42/10 obręb Dwernik. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę własną w sprawie szczegółowego sposobu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 

przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 

świadczenia oraz wysokości cen za te usługi. 

17. Informacja o działalności Nadleśnictwa Lutowiska oraz Nadleśnictwa Stuposiany. 



18. Informacja o pracy Wójta między sesjami. 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 

Pani Monika Mizgała-Janc Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska powitała wszystkich 

Radnych i Sołtysów na sesji, Pana Wójta Janusza Krupę, Panią Sekretarz Wiolettę Kozubal, 

Panią Skarbnik Iwonę Mielcarek, Kierownika GOPS-u Panią Agnieszkę Fischer, Panią 

Nadleśniczy Ewę Tkacz, Pana Nadleśniczego Jana Podrazę, Zastępcę Dyrektora BPN Pana 

Stanisława Kucharzyka, Przedstawicieli służb mundurowych SG Czarna Pana Piotra 

Skotnika, Zastępcę Komendanta PSP Pana Marcina Szyjduka, Radcę Prawnego Krzysztofa 

Nieckarza, a także wszystkich słuchaczy.  

 

Ad. 2  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wniosek złożony przez Radnego Rafała Osieckiego  

w sprawie zrzeczenia się mandatu radnego. 

Obecnych jest 14 radnych, obrady są prawomocne, Rada Gminy Lutowiska jest władna 

podejmować uchwały.  

Przewodnicząca poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad. 3 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

Przewodniczącą Rady Gminy Lutowiska poinformowała, że Radni otrzymali protokół z XI 

sesji Rady Gminy Lutowiska. Protokół został przyjęty jednogłośnie.        

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bieszczadzkiego na 

realizację zadania publicznego przedstawiła Skarbnik gminy Pani Iwona Mielcarek. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na posiedzeniu 

komisji połączonych pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XI/94/2025 została przyjęta 11 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych oraz 1 

głosie wstrzymującym.  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do Uchwały Budżetowej Gminy Lutowiska 

na 2025 rok przedstawiła Skarbnik gminy Pani Iwona Mielcarek.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu na posiedzeniu 

komisji połączonych pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/95/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Euroregion Karpacki Polska 

odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska, następnie projekt zreferowała Sekretarz 

Gminy Pani Wioletta Kozubal.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/96/2025 została przyjęta 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym.  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Lutowiskach 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Lutowiskach odczytała Przewodnicząca Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/97/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Projekt w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Lutowiska w drodze przetargu odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Monika Mizgała-Janc. 

Wójt Gminy Janusz Krupa zreferowała cel podjęcia uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/98/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lutowiska odczytała Przewodnicząca Rady 

Gminy Lutowiska.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/99/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych na rzecz 

Gminy Lutowiska odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska. Wójt Gminy Janusz 

Krupa zreferowała cel podjęcia uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/100/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości zabudowanej 

stanowiącej mienie komunalne odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska. 

Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej oraz Ochrony 

Środowiska Pani Julita Morąg zreferowała cel podjęcia uchwały. 



Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/101/2025 została przyjęta 11 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się.  

 

Ad.13  

Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w miejscowości Dwernik pod nazwą 

„Dwernik 2” odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/102/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Przerwa techniczna 9:55-10:05. 

Po przerwie do obrad sesji dołączyli Pani Małgorzata Golińska- Posłanka na Sejm 

Rzeczpospolitej Polskiej oraz Starosta Bieszczadzki Pan Marek Andruch.  

 

Ad.14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do sporządzenia 

zintegrowanego planu inwestycyjnego Gminy Lutowiska w obszarze działek nr ew. 42/5, 

43/6, 42/7, 42/8, 42/9, 42/11 i części działki nr ew. 42/10 obręb Dwernik odczytała 

Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska. Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej oraz Ochrony Środowiska zreferowała cel podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/103/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.15 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną w sprawie szczegółowego sposobu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi odczytała Przewodnicząca Rady Gminy 

Lutowiska.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/104/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.16 

Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez 

gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości 

cen za te usługi odczytała Przewodnicząca Rady Gminy Lutowiska.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Radny Tomasz Baran 

poinformował, że członkowie komisji na posiedzeniu komisji połączonych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Uchwała nr XII/105/2025 została przyjęta jednogłośnie. 

 



 

Ad. 17 

Informacja o działalności Nadleśnictwa Lutowiska oraz Nadleśnictwa Stuposiany została 

udostępniona do zapoznania się zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Nadleśniczy 

Nadleśnictwa Lutowiska Jan Podraza poinformował., że jest w stałym kontakcie z Wójtem 

Gminy Lutowiska i aktualnie są na etapie załatwiania spraw komunalnych dotyczących 

budynków OSP oraz gospodarki wodno-ściekowej.  

Pani Ewa Tkacz Nadleśniczy Nadleśnictwa Stuposiany podziękowała za zaproszenie, za stałą 

współpracę oraz zaprosiła Radnych do udziału w plenerowym spotkaniu. 7yhh 

 

Ad.18  

Informacja o pracy Wójta między sesjami. 

 

Wójt gminy Lutowiska wydał zarządzenia w sprawie: 

• wprowadzenia zmian w planie finansowym budżetu gminy na 2025 rok (7 szt.), 

• Upoważnienia do sporządzenia aktów pełnomocnictwa w wyborach Prezydenta RP, 

• Określenia maksymalnych kwot zakupu odzieży i obuwia roboczego dla pracowników 

Urzędu Gminy Lutowiska, 

• Zasad przydzielania pracownikom środków ochrony indywidualnej, dostarczania 

odzieży i obuwia roboczego, środków higieny osobistej, napojów oraz wypłaty 

ekwiwalentu za odzież roboczą, 

• Ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej, 

• Naboru na wolne stanowisko urzędnicze: inspektor do spraw gospodarki 

nieruchomościami i rolnictwa, 

• Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samorządowej Instytucji Kultury 

Gminnego Ośrodka Kultury za rok 2024, 

• Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnej Instytucji Gminnej 

Biblioteki Publicznej za rok 2024. 

Ponadto Wójt od ostatniej sesji 16 kwietnia odbył szereg spotkań z przedstawicielami różnych 

organizacji.  

 

Ad. 19 

Wolne wnioski i zapytania.  

Przewodnicząca Rady Gminy Monika Mizgała-Janc złożyła życzenia z okazji 35-lecia 

Samorządu Terytorialnego, następnie zachęciła do wzięcia udziału w wyborach na Prezydenta 

RP oraz zaprosiła na spotkanie organizowane przez Zakład Ubezpieczeń Społecznych  

w sprawie „renty wdowiej”. Przewodnicząca Rady Gminy przekazała na ręce Starosty 

Powiatu Bieszczadzkiego wniosek w sprawie pilnego remontu drogi na odcinku Smolnik-

Zatwarnica.  

Radny Mirosław Piela skierował pytanie do Zastępcy Dyrektora Bieszczadzkiego Parku 

Narodowego odnośnie wodociągu, który ma połączyć ujęcie wody ze schroniskiem na 

Połoninie Wetlińskiej, jakie może spowodować to szkody w przyrodzie.  

Zastępca Dyrektora Bieszczadzkiego Parku Narodowego Pan Stanisław Kucharzyk 

odpowiedział, że została wykonana karta informacyjna przedsięwzięcia- zarówno Regionalna 

Dyrekcja Ochrony Środowiska, jak i Wójt Gminy Lutowiska nie nałożyli obowiązku 

wykonywania raportu oceny oddziaływania na środowisko. Szkody przyrodnicze były 

analizowane przy projekcie.  

Głos zabrał Starosta Powiatu Bieszczadzkie Pan Marek Andruch, który odniósł się do 

otrzymanego pisma- zostało otworzone postępowanie przetargowe na dwa mosty w 



Zatwarnicy oraz w Dwerniku. Mosty zostaną wykonane w technologii kompozytowej. 

Pozyskanie innych środków na remont dróg będzie utrudnione ze względu na kryteria, które 

samorządy bieszczadzkie nie spełniają.  

Starosta podziękował za pomoc finansową, która zostanie udzielona Szpitalowi w Ustrzykach 

Dolnych dzięki podjęciu uchwały oraz za ogólną współpracę, która jest między Starostwem,  

a Gminą Lutowiska.   

Wiesława Buszowiecka sołtys sołectwa Dwernik poinformowała, że zamierza złożyć pismo 

do Starostwa w celu podjęcia działań naprawczych osuwiska znajdującego się przy moście  

w Dwerniku.  

Zastępca Komendanta PSP w Ustrzykach Dolnych Pan Marcin Szyjduk złożył podziękowania 

za pomoc w organizacji i udział w Powiatowych Obchodach Dnia Strażaka.  

Na koniec głos zabrała Pani Poseł Małgorzata Golińska, która złożyła życzenia z okazji  

35- lecia Samorządu Terytorialnego i zaprosiła do współpracy przy wyzwaniach przed jakimi 

staje gmina, a mogą być przedmiotem dyskusji na komisjach, w których pracuje Pani Poseł.  

Pani Poseł powiedziała, że zawsze była zwolennikiem szerokiej współpracy pomiędzy 

instytucjami Państwa a samorządami lokalnymi i uważam, że dobra współpraca prowadzi do 

wspólnych sukcesów. 

Sołtys Sołectwa Stuposiany Pani Weronika Szpiech zapytała kiedy będzie odbierany azbest, 

Wójt Gminy Lutowiska odpowiedział, że aktualnie oczekujemy na nabór wniosków do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w sprawie odbioru azbestu.  

Na koniec Wójt Gminy zaprosił Panią Poseł na wydarzenia kulturalne w Gminie Lutowiska.  

 

Ad. 20 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za obecność, a następnie zamknęła obrady XII 

sesji Rady Gminy Lutowiska.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Natalia Kopacz   


